
 

 

,                                      Protokół z posiedzenia Rady  

Osiedla „Świerczewo”   z dnia 04.11.2019 r. 

 

 W posiedzeniu udział wzięli Radni   Rady Osiedla Świerczewo,  

Lista obecności radnych  ROŚ- załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. Stwierdzono obecność   

11. Nieobecni usprawiedliwieni : Borowski Tomasz,  Lachowska Maria, Marczak Jan, 

Strzałkowska  Danuta. 

                       Przewodniczący    Rady    Marek  Duklanowski    powitał      zebranych  Radnych  i        

zaproponował następujący porządek :  

 1/otwarcie- sprawdzenie kworum. 
2/ ODCZYTANIE protokołu z dnia 28. 10.2019r. 
3/ Opinia dzierżawy garażu  Sulikowski Z. przy ul. Twardowskiego 
Uchwała. 
4/ Dofinansowanie VII Mistrzostw  Szachowych -Uchwała 
5/ Przygotowania do akademii z okazji 11 listopada- kolacja Uchwała 
6/ Sprawy wniesione: 
   a/- pismo Ray Osiedla „Zachęta”SSM. 
   b/ pismo Rady M Szczecin K DS. Inicjatyw  Społecznych  Sportu  I 
Młodzieży.  
    
    Zaproponowany porządek zebrania   został  przyjęty jednogłośnie  11  głosów za. 

 AD.2  Protokół z poprzedniego posiedzenia z dnia 28.10 2019 r. przeczytała sekretarz  rady  

Jadwiga Śnieg.  Protokół został przyjęty jednogłośnie 11 głosów  za. 

AD.3  Następnie zajęła się sprawą dzierżawy terenu  pod garaż przez P. Z. sulikowskiego, który 

mimo złożony dokumentów  przybył na zebranie i szczegółowo przedstawił sprawę.    Rada  

jednogłośnie  podjęła Uchwałę nr 15/19 o treści: 

 Zaopiniować pozytywnie wniosek Zygmunta Sulikowskiego w sprawie wydzierżawienia terenu 

pod garaż blaszany w rejonie ul. 26 Kwietnia i Św. Jana Bosko pod warunkiem , że miejsce to 

jest wolne od innej dzierżawy.   



AD.4   Na zebranie przybyła P. Edyta Dudzińska aby szczegółowo przedstawić  organizacje w 

Szkole Podstawowej nr 51 VII Mistrzostw Szachowych . Rada podjęła Uchwał e o  treści : 

Uchwala się, ze na organizację Mistrzostw  Rada przeznacza na poczęstunek kwotę 550,- zł.. 

Uchwałę16/19 podjęto 9 głosów za, 1 głos przeciw , 1 wstrzymującym. 

AD.5 .Następnie przystąpiono do szczegółowego omówienia akademii z okazji Święta 

Niepodległości. Pojęto Uchwałę o treści : 

- Rada przeznacza na wieczornicę w dniu 18.11.2019  r. z okazji Święta Niepodległości dla 

mieszkańców – Uroczysta Kolacja  3.000,- zł 

- Rada przeznacza na WIGILIĘ  w dniu  12.12.2019 r.  dodatkowo kwotę  1.000,- zł. 

Podjęto uchwałę nr 17/19 10 głosów za 1 wstrzymujący. 

AD.6.Następnie P. Przewodniczący zapoznał zebranych z pismami Rady Osiedla ”Zachęta” SSM. 

I  Pismem RADY MIASTA SZCZECIN – KOMISJA DS. INICJATYW SPOŁECZNYCH SPORTU I 

MŁODZIEŻY. 

 

                          Na tym posiedzenie zakończono, Pan Przewodniczący   podziękowała za                           

przybycie i  zaprosił na zebranie o  którym   Radni zostaną  powiadomieni.  

 

 

Protokołował Sekretarz ROŚ                                                                            Przewodniczący   ROŚ 

   Jadwiga  Śnieg                                                                                                      Marek Duklanowski 
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